
  Protokoł Nr VI  
 

z obrad VI sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 22 marca 2007 r.  
 
 
 
 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10,00 w Urzędzie Gminy w Pabianicach. 
 
 
W obradach sesji uczestniczyli radni obecni zgodnie z załączoną  listą obecności . Na 
ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych .  Nieobecny radny 
P. Kociołek .  
Skład Rady przedstawia się następująco:  
 

1. Figiel Roman 
2. Gąsiorek Krzysztof 
3. Golewski Andrzej  
4. Jaksa Arkadiusz 
5. Jaros Henryka  
6. Józefczyk Justyna  
7. Kalinowski Henryk 
8. Kasperska Zdzisława 
9. Kelnerowski Józef  
10. Lubowicka Maria 
11. Muszczak Marek  
12. PieluŜek BoŜena  
13. Stasiak Zbigniew 
14. Szafrański Henryk  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
W sesji uczestniczyli : Wójt Gminy Pabianice H. Gajda , W – Ce wójt Gminy E. Adamczyk, 
Sekretarz Urzędu J. Słubik, radca prawny Urzędu E. Janio, Skarbnik Gminy M. Nowicka , 
Kierownik ref. Gospodarki Gruntami , Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska R. 
Iwaśków , przedstawiciele dyrekcji Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Pabianicach w osobach P. M. Kręcisz i p. W. Matusewicz oraz sołtysi Gminy Pabianice 
zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą  zał. nr 2 do protokołu.  
 
Ad. pkt. 1.  
 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel , powitał przybyłych . 
 
 
Ad. pkt. 2.  
 
Protokoł z V sesji Rady Gminy został przyjęty w głosowaniu bez uwag . 
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Ad. pkt. 3 .  
 
Do przedłoŜonego przez Przewodniczącego porządku Wójt Gminy wniósł o poszerzenie go w 
pkt. dot. podjęcia uchwał. Wnioskował o wprowadzenie  pod obrady sesji projektów uchwał 
w sprawach: 
 
- ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy , szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania” 
 
- upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia porozumienia z Burmistrzem 
Konstantynowa Łódzkiego i Prezydenta Miasta Pabianic w sprawie lokalnej komunikacji 
publicznej na trasie  Konstantynów – Pabianice.  
 
 
- wyboru kandydata na członka stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy.  
 
Przewodniczący Rady poddał wnioski kaŜdy oddzielnie zgłoszone przez Wójta Gminy do 
głosowania .  
 
Za wnioskiem  dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie : - upowaŜnienia Wójta 
Gminy Pabianice do zawarcia porozumienia z Burmistrzem Konstantynowa Łódzkiego i 
Prezydenta Miasta Pabianic w sprawie lokalnej komunikacji publicznej na trasie  
Konstantynów – Pabianice Rada wypowiedziała się w głosowaniu 12 głosami za przy 1 głosie 
wstrzymującym się.  
 
Za wnioskiem  dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie - ustalenia na rok 2007 „ 
Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 
wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy , 
szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw , a takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 
oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania” Rada opowiedziała się w 
glosowaniu 12 głosami za, bez  głosów przeciwnych , przy 1 głosie wstrzymującym się.  
 
Za wnioskiem dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie - wyboru kandydata na 
członka stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy Rada wypowiedziała się w 
głosowaniu 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.  
 
 
 
Radny A. Jaksa  wnioskował o rozdzielenie  jednej z uchwał dot. zmian w budŜecie gminy na 
kilka , to jest w taki sposób , aby kaŜdą ze  zmian moŜna było głosować odrębnie .Głównie 
dot. to dz. 700 – Gospodarka Mieszkaniowa § 6060 wykup gruntu pod drogi i wykup 
uŜytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej w Bychlewie . Radny stwierdził, Ŝe 
nie powinno być to ujęte w jednym projekcie uchwały.  Poza tym zwrócił uwagę na brak 
uzasadnień do przedłoŜonych projektów uchwał. JeŜeli nie jest  moŜliwe takie  
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przedsięwzięcie teraz podczas sesji  -  wnioskował o   zdjęcie projektu uchwały  w ogóle z 
porządku obrad , wspomniał takŜe , Ŝe w związku z tym , iŜ nie odbyło się posiedzenie 
Komisji, której jest członkiem nie miał takŜe moŜliwości uzyskania informacji  w kwestii 
zagadnień budzących jego wątpliwości. 
 
Skarbnik Gminy zabierając głos poinformowała, ze radni mają moŜliwość wnoszenia 
poprawek poprzez zgłaszanie wniosków do kaŜdego działu w danym projekcie uchwały . 
 
Radny Z. Stasiak zabierając głos powiedział , Ŝe wnioski zgłaszane przez radnych w 
odniesieniu do poszczególnych działów są  zapisywane w protokóle sporządzanym z obrad 
sesji .  
 
Radny A. Jaksa w efekcie dyskusji wycofał zgłoszony powyŜej wniosek, powiedział jednak, 
iŜ oczekuje,  Ŝe w przyszłości projekty uchwał będą sporządzone w taki sposób aby ułatwiały 
radnym zdecydowane podjęcie decyzji w trakcie głosowania.  
 
Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady poddał  do głosowania proponowany porządek obrad w wyniku, 
którego za przyjęciem porządku obrad VI sesji opowiedziało się 13 radnych przy 1 głosie 
wstrzymującym się .  
 
Porządek obrad VI sesji przedstawia się w sposób następujący:  
 
 
      1.  Otwarcie obrad VI   sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z V  sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  
6. Rozwiązanie  problemu opieki zdrowotnej w Gminie Pabianice na tle zmian 

organizacyjnych i bazowych. 
7. Perspektywy rozwoju transportu zbiorowego na terenie Gminy Pabianice.  
8.   Interpelacje radnych .  
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  
a/  /zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2007,  
b/ zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007 z dnia 13 lutego 2007 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 w zakresie zmiany planu wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska. 
c/ wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Pabianice prawa uŜytkowania 
wieczystego nieruchomości zabudowanej połoŜonej we wsi Bychlew.  
d/ zmian w budŜecie Gminy na 2007 r. / 3 projekty uchwał /  
e/ ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy , szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania” 
f/ upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia porozumienia z Burmistrzem 
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Konstantynowa Łódzkiego i Prezydenta Miasta Pabianic w sprawie lokalnej komunikacji 
publicznej na trasie  Konstantynów – Pabianice.  
g/ wyboru kandydata na członka stałej Konferencji Współpracy i jego stałego zastępcy.  
 
h/ zmian w budŜecie Gminy na 2007 r. / 3 projekty uchwał /  
 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 
   
11. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

 
12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

  
13.   Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Ad. pkt. 4  
 
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków Przewodniczący Rady zaproponował kandydatury radnych : 
J. Józefczyk i radnego Józefa Kelnerowskiego.  
Radna J. Józefczyk nie wyraziła zgody na pracę w Komisji ,  zaproponowano drugą 
kandydaturę radnego M. Muszczaka, który wyraził zgodę na pracę w w/ w Komisji.  
Skład Komisji w osobach radnego J. Kelnerowskiego i radnego M. Muszczaka został 
zatwierdzony w głosowaniu jednogłośnie.  
 
 
Ad. pkt. 5.  
 
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył informację o pracy między sesjami w okresie od 14 lutego 
do 21 marca br.  
 
PrzedłoŜona informacja stanowi pisemny załącznik nr 3 do protokołu i przedstawia się w 
sposób następujący: 

INFORMACJA WÓJTA GMINY 
O PRACY MIEDZY SESJAMI RADY GMINY PABIANICE 
W OKRESIE OD 14 LUTEGO DO 21 MARCA 2007 ROKU 

 
Gospodarka Gruntami, gospodarka komunalna, ochrona środowiska 

1. Na terenie całej Gminy wyprofilowano równiarką drogi o nawierzchni szlakowo-
gruntowej. 

2. Uzupełniono kruszywem i szlaką ubytki w nawierzchni dróg w Piątkowisku na 
ul.Parkowej i ul.Stadionowej. 

3. Załatano asfaltem na zimo dziury w drogach: Terenin – Hermanów i Bychlew- 
Terenin. 

4. Uzupełniono skradzione lub przewrocone znaki drogowe w Górce Pabianickiej, 
Gorzewie i Szynkielewie. 
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Kultura, kultura fizyczna i sport 
1. 12 marca w Urzędzie Gminy w Pabianicach rozstrzygnięto Konkurs Plastyczny dla 

dzieci i młodzieŜy „Kiedy dzwoni ę po straŜ poŜarną”. WyróŜnione prace zostały 
przekazane do MDK-u gdzie odbędzie się finał powiatowy. 

2. Trwają prace związane z tworzeniem Gminnej Ewidencji Zabytków Gminy Pabianice. 
Aktualnie wykonujemy m.in. dokumentację fotograficzną obiektów znajdujących się 
w północnej części gminy. 

3. Zarządzeniem Nr 5 z dnia 1 marca 2007 r. Wójt Gminy powołał członków gminnej 
Rady Sportu. W dniu 13 marca br. Gminna Rada Sportu ukonstytuowała się w 
następujący sposób: 
Przewodniczący – Andrzej Jurga, Wiceprzewodniczący – Jacek Helbik, Sekretarz – 
Marcin Wieczorek , Członkowie: Arkadiusz Jaksa, Stanisław Dzwoniarek, Piotr 
Morawski, Maciej Zielak, Mirosław Madej, Mariusz Świrniak, Danuta Muszczak, 
Marek Muszczak, Katarzyna Okrojek, Lucjan Jarmakowski, Mirosław Banaczek, 
Jadwiga Słubik. 

4. W dniu 16 marca br. Wójt rozstrzygnął konkurs ofert na wsparcie zadań w zakresie 
kultury fizycznej i sportu realizowane przez organizacje pozarządowe i po 
zasięgnięciu opinii Gminnej Rady Sportu kwota 84.000 zł uchwalona przez Radę 
Gminy na ten cel została podzielona w następujący sposób: 

- LKS „Burza” Pawlikowice – 26.000 zł, 
- LKS „Orzeł” Piątkowisko – 24.000 zł, 
- LKS „Jutrzenka” Bychlew  - 22.000 zł, 
- LUKSA „Sprawni” Petrykozy – 12.000 zł. 

Oświata  
1. W szkołach gminnych przeprowadzone zostały próbne sprawdziany i egzaminy. 
Sprawdzian w klasach szóstych pisało 84 uczniów; kaŜdy uczeń mógł uzyskać 40 
punktów. Wyniki sprawdzianu przedstawiają się następująco: SP. W Bychlewie – 26,57 
pkt., SP. w Pawlikowicach – 24,8 pkt., SP w Petrykozach – 24 pkt., ZSP w Piątkowisku – 
27,5 pkt. Egzaminy gimnazjalne pisało 80 uczniów klas trzecich; kaŜdy uczeń mógł 
uzyskać 50 punktów. Średnia gimnazjum wynosi : w części humanistycznej – 32,7 
punktów, w części matematyczno-przyrodniczej – 31,09 punktów. 
 
2. Dyrektorzy szkół przedstawili wyniki klasyfikacji uczniów za I semestr roku szkolnego 
2006/2007. Średnia poszczególnych szkół wynosi : SP w Bychlewie – 3,72.  , SP w 
Pawlikowicach – 3,7, SP w Petrykozach – 3,8, ZSP w Piątkowisku – 4,21. Średnia szkół 
podstawowych wynosi – 3,85.  Średnia gimnazjum wynosi – 3,75. 
 
3.  Komisje stypendialne powołane przez dyrektorów szkół wytypowały za I semestr roku 
szkolnego 2006/2007 - 90 uczniów do stypendium motywacyjnego za wyniki w nauce  
/ 25 uczniów/ i za osiągnięcia sportowe /65 uczniów/. Środki finansowe na stypendia 
motywacyjne przyznaje Wójt Gminy. Wysokość stypendium na 1 ucznia wynosi 128 zł. 
 
4. Przeprowadzono postępowanie kwalifikacyjne i egzaminacyjne dla nauczyciela 
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego o 
specjalności język niemiecki. Komisja Egzaminacyjna powołana przez Wójta Gminy 
zarządzeniem z dnia 15 stycznia 2007r. obradowała w dniu 19 lutego 2007r. W wyniku 
przeprowadzonego egzaminu nauczyciel  uzyskał stopień nauczyciela mianowanego. 
 
5.  Wójt ogłosił otwarty konkurs ofert na wsparcie zadania publicznego w zakresie 
wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy szkolnej w roku 2007 zgodnie z ustawą o 
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działalności poŜytku publicznego i wolontariacie. Wysokość środków publicznych 
przeznaczonych na realizację zadania wynosi 50.000 złotych. Przystępujący do konkursu 
powinni posiadać m.in. atrakcyjną ofertę programową i wykazać zaangaŜowanie co 
najmniej 25% środków własnych w realizację zadania.  
 
6. Wójt wytypował przedstawicieli Gminy Pabianice do udziału w charakterze 
obserwatorów w przeprowadzanych w dniu 12 kwietnia sprawdzianach końcowych w 
szkołach podstawowych oraz w dniach 24 i 25 kwietnia egzaminach gimnazjalnych. 
Obserwatorzy otrzymują odpowiednie upowaŜnienia Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej 
w Łodzi. Radę Gminy Pabianice reprezentują radni: Maria Lubowiecka, Zdzisława 
Kasperska, Krzysztof Gąsiorek, Henryk Kalinowski, Marek Muszczak, natomiast Urząd 
Gminy – inspektor Apolonia Roszko.  
 
7. W dniu 8.03. odbyło się spotkanie z przedstawicielami związków zawodowych 
nauczycieli w sprawie ustalenia „Regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2007”. 
 
8. W dniach 12 – 14.03 odbywały się rekolekcje wielkopostne dla dzieci i młodzieŜy ze 
szkół gminnych w Piątkowisku i w Petrykozach; dla uczniów szkoły w Bychlewie w 
dniach 19-21.03. i dla uczniów szkoły w Pawlikowicach w dniach 19 – 20.03. 
 
9. W marcu odbywał się w szkołach konkurs „ MłodzieŜ zapobiega poŜarom”. W dniu 
wczorajszym zakończył się etap gminny konkursu. 
 
Ponadto Wójt uczestniczył w zebraniach sołeckich i zebraniach sprawozdawczych w 
jednostkach OSP ”.  
 
 
Na podstawie materiałów 
Urzędu Gminy  
Przygotowała J.Słubik 

 
 
Ad. pkt. 6.  
 
Przedstawiciel Dyrekcji Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Pabianicach W. Matusewicz złoŜył krótką informację na temat kondycji słuŜby zdrowia na 
terenie naszej gminy i SP ZOZ w Pabianicach. Poinformował , Ŝe w załoŜeniach,  S.P. ZOZ 
Pabianice jest jednym z  trzech w województwie łódzkim stanowiącym problem do likwidacji 
placówki. Jest on powstałym na skutek decyzji Trybunału Konstytucyjnego, który zmienił 
decyzję  co do ściągalności długów .  
Na dzień dzisiejszy udało się jednak wynegocjować z ZUS i komornikiem pewne ustępstwa. 
ZUS będzie do końca maja br. pobierał tylko 10 % składek . Ponadto w miniony poniedziałek 
uzyskana została takŜe pozytywna opinia co do poręczenia kredytu na ok. 16 mln.zł.  
JeŜeli juŜ kredyt będzie poświadczony podjęte zostaną kroki związane z uzupełnianiem 
braków w placówkach  ZOZ.  
Na terenie gminy Pabianice działają dwa ośrodki zdrowia: w Pawlikowiach i w Petrykozach.  
Problem stanowi Ośrodek Zdrowia w Petrykozach, którego stan budynku jest właściwie w 
stanie katastrofalnym.  
Wcześniej na posiedzeniu Komisji Samorządowo- Społecznej i Organizacyjnej , w którym 
równieŜ uczestniczyli przedstawiciele dyrekcji Sp. ZOZ i kierownicy ośrodków zdrowia , 
rozwaŜono, Ŝe najbardziej słusznym rozwiązaniem byłoby dla ośrodka zdrowia w 
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Petrykozach   tymczasowe wprowadzenie remontu podczas prowadzenia jednocześnie       
opieki medycznej, a docelowo naleŜy  myśleć o budowie nowego budynku .  
Dyrektor poinformował, Ŝe jeŜeli wyjaśni się sprawa  pozyskania kredytu wówczas zostanie 
wyposaŜony w aparat EKG ośrodek zdrowia w Petrykozach. . 
W planie budŜetu SP ZOZ są przeznaczone środki na malowanie ośrodka zdrowia w 
Petrykozach.  
 
W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej 
H. Kalinowski , który złoŜył krótką informację pisemną  na temat działalności Ośrodków 
Zdrowia na terenie Gminy Pabianice po odbytym posiedzeniu Komisji w dniu 21 lutego br.  
PrzedłoŜona informacja przedstawia się następująco:  
 
Komisja Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna Rady Gminy Pabianice na posiedzeniu w 
dniu  21 lutego 2007 r. zapoznała się ze stanem bazy oraz funkcjonowaniem  Wiejskich 
Ośrodków Zdrowia w Pawlikowicach oraz Petrykozach .  
 
Komisja stwierdziła Ŝe: 
 
Wiejski Ośrodek Zdrowia w Pawlikowicach został wyremontowany z funduszy Urzędu 
Gminy Pabianice . 
Gabinety  lekarskie w tym takŜe stomatologiczny wymagają kompletnego wyposaŜenia. 
Pomimo trudności prowadzona jest działalność medyczna .  
Problemy z transportem ograniczają ze względu na duŜe odległości realizowanie wizyt 
domowych  . 
W szkołach wykorzystywane są gabinety medyczne przystosowane do tych celów.  
 
Komisja upowaŜniła Pana Wójta do wspólnego opracowania wraz z dyrekcją SP. ZOZ 
moŜliwości partycypowania w kosztach wyposaŜenia gabinetów : stomatologicznego, w 
UNIT tak, aby poniesione wydatki zgodne  były z przeznaczeniem . 
 
Natomiast Wiejski Ośrodek Zdrowia w Petrykozach wymaga doraźnego remontu , 
prowadzonego w taki sposób , aby moŜna było świadczyć usługi medyczne, a w następnej 
fazie budowa nowego obiektu.  
 
Radny Z. Stasiak zdał pytanie , czy dyrekcja S.P. ZOZ w Pabianicach jest zainteresowana 
obsługą medyczną   w WOZ i  czy zawsze będą kontrakty.  
 
Dyrektor w odpowiedzi poinformował, Ŝe na pewno tak,  nie zamierza ograniczać świadczeń 
zdrowotnych , a wprost przeciwnie rozszerzać je. Kontrakt z NFZ będzie podpisywany 
zawsze , są zawierane wieloletnie kontrakty  niewypowiadalne.  
 
 
Radny K. Gąsiorek  zadał pytanie dot. moŜliwości pozyskania Unitu Stomatologicznego z 
Akademii Medycznej .  
 
Dyrektor udzielił odpowiedzi , Ŝe jest to moŜliwe łącznie z obsługą .Gmina ani SP ZOZ z 
tego tytułu nie ponosiliby Ŝadnych kosztów. 
 
Radna H. Jaros zapytała , czy jest moŜliwość pozyskania ryczałtów samochodowych dla 
pielęgniarek środowiskowych.  
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Dyrektor odpowiedział, Ŝe w takiej sytuacji,  krytycznej finansowej SP ZOZ  nie jest to 
moŜliwe.  
 
 
Przewodniczący Rady R. Figiel zadał pytanie jaką  opiekę medyczną  zalecałby nam 
prowadzić w przypadku jeŜeli przejęlibyśmy prowadzenie ośrodka zdrowia w Petrykozach.  
 
Dyrektor odpowiedział , Ŝe w czasie jeŜeli byśmy przejmowali placówkę ,  jako organ 
załoŜycielski  zalecałby nam przyjęcie jako publicznego zespołu opieki zdrowotnej ,  
natomiast później moglibyśmy,  jeŜeli byłoby to dla nas  korzystniejsze oddać samodzielność.   
 
W Ce wójt Gminy E. Adamczyk poinformował, Ŝe projekt techniczny nowego ośrodka 
zdrowia w Petrykozach będzie kosztował nas ok. 6 tys. euro , musi być przeprowadzony 
przetarg , prace projektowe wykona nam specjalne biuro , które specjalizuje się w 
przygotowywaniu projektów do  budowy  przychodni lekarskich .  
 
 
Więcej głosów dyskusji nad powyŜszym tematem nie zgłoszono.  
 
 
Ad. pkt. 7  
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył informacje na temat funkcjonowania transportu zbiorowego 
na terenie gminy Pabianice.  
Informacja pisemna stanowi pisemny załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
W dyskusji radny A. Jaksa zabierając głos przedstawił swoje spojrzenie  w kwestii linii 
autobusowej w kierunku do Lutomierska . Powiedział, iŜ uwaŜa , Ŝe w kosztach  tej linii 
powinien partycypować powiat, powinien być zainteresowany utrzymaniem w kontakcie 
miasta Lutomiersk z miastem powiatowym Pabianice.  
 
Ponadto zapytał , czy przy rozwaŜaniu  linii  autobusowej do Łodzi była brana pod uwagę 
takŜe linia do Kurdowic przez Piątkowisko ,  byłoby to na pewno korzystne rozwiązanie dla 
mieszkańców,  których znacznie   przybyło ze względu na rozwój duŜy budownictwa 
jednorodzinnego i są zainteresowani taką linią autobusową.  
 
Wójt odpowiedział, ze jeŜeli będzie  uruchomiona  linia do Łodzi , na pewno będzie moŜna 
rozwaŜać lokalizację przystanków autobusowych.  
 
Radna H. Jaros zabierając głos  zwróciła się z prośbą o rozwaŜenie moŜliwości uruchomienia 
3 kursów autobusowych w niedziele i soboty po południu.  
 
Radna M. Lubowiecka powiedziała , ze powinniśmy się zastanowić  nad potrzebaą 
uruchomiania dodatkowych kursów autobusowych po południu w niedziele. Mieszkańcy 
zgodnie z ich wnioskami mają zapewniony dojazd w niedzielę do kościoła , nie moŜna 
„przesadzać”  jak wyraziła radna z tymi kursami dodatkowymi.  
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Wójt powiedział, Ŝe najpierw powinno się rozwaŜyć frekwencję , poniewaŜ były juŜ takie 
przedsięwzięcia ale linia okazała się nierentowna.  
 
Radny A. Golewski prosił , aby  linię  autobusową  Tramwaje Podmiejskie , którą planuje się 
uruchomić z Pabianic przez Gorzew do Łodzi , przedłuŜyć takŜe przez Szynkielew.  
 
Wójt Gminy odnosząc się do powyŜszego powiedział, Ŝe przysłuchując się powyŜszej 
dyskusji zaczyna odbierać ją jak „ koncert Ŝyczeń” . Powiedział, Ŝe naleŜy ustalić najpierw 
dokładnie , które linie były najbardziej potrzebne , ustalić przystanki autobusowe i radni z 
mieszkańcami powinni ustalić godziny kursów tych autobusów.  
Problemem pozostaje takŜe frekwencja , jeŜeli jej  nie będzie , to linie będą nierentowne. 
 
Radna J. Józefczyk zaproponowała, aby najpierw planowane kursy autobusu z Pabianic do 
Gorzewa zostały uruchomione , a później dopiero będzie moŜna się zastanowić nad  jej 
rozszerzeniem i przystankami w Szynkielewie , i ewentualnie Piątkowisku i Kudrowicach .  
 
Radny Z. Stasiak zabierając głos  powiedział, Ŝe musimy pozyskać  informację  na temat 
kosztów wprowadzenia dodatkowego połączenia PKS z Janowicami.  
 
Wójt odpowiedział, Ŝe będzie spotkanie z przedstawicielami PKS wówczas pozyskamy te 
informacje  , będziemy równieŜ chcieli uzyskać informacje na temat dodatkowych kursów 
przez Rydzyny i Pawlikowice.  
 
Radny Z. Stasiak powiedział, aby do tych rozmów zaprosić takŜe przedstawicieli z gminy 
Wodzierady i Lutomiersk.  
 
Radny A. Jaksa zasugerował rozwaŜenie opłacalności skrócenia trasy PKS w kierunku 
Lutomierska i ograniczenia jej tylko na terenie naszej gminy. Zwiększenie kursów MZK jest 
niekorzystne finansowo dla nas , bardziej korzystne finansowo jest przedsiębiorstwo 
Tramwaje Podmiejskie. 
MoŜemy w ogóle zastanowić  się nad zmianą przewoźnika.  
 
Radny R. Figiel w imieniu mieszkańców Konina i Majówki złoŜył wniosek o uruchomienie 
kilku kursów autobusów Tramwaje Podmiejskie do tych miejscowości , a takŜe zapewnienie 
dojazdu do ośrodka zdrowia w Petrykozach.  
 
Ad. pkt. 8.  
 
Interpelacji nie zgłoszono.  
 
Ad. pkt. 9.  
Podjęcie uchwał.  
 
Pierwszym przedłoŜonym przez Komisję Uchwal i Wniosków projektem uchwały był projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej.  
Uchwała Nr VI/29/2007 została podjęta przez Radę w głosowaniu  14 głosami za , bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 5 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Nr VI/30/2007 r. w sprawie zmiany Uchwały Rady gminy Pabianice Nr V/23/2007 z 
dnia 13 lutego 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie 
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zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska została przyjęta w 
głosowaniu 14  głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów  wstrzymujących się  i 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Za Uchwała Nr VI 31/ 2007 w sprawie wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 
Pabianice prawa uŜytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej połoŜonej we wsi 
Bychlew została podjęta w glosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się i stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 
Do projektu uchwały w sprawie: zmian w budŜecie gminy Pabianice / dot. zwiększenia planu 
wydatków w dz/ Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 – gospodarka gruntami i 
nieruchomościami § 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budŜetowych 60 000 zł   
 
– wykup gruntu pod drogi we wsi Piątkowisko – 10 000 zł  
- wykup uŜytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej w Bychlewie – 50 000 zł./ 
 
Oraz w dz. 801 – oświata i wychowanie – 13 970 zł.  
W dz. 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 40.000 zł 
 
Dz. 926  - kultura fizyczna i sport – 14.100 zł. 
 
Treści projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu nr  8  
 
Radny A. Jaksa zadał pytanie do zapisu dz. 921  § 4300 kwota 30 000 zł  , jakich wydatków 
dotyczy. Radny powiedział, ze brak jest uzasadnienia do w/w projektu uchwały , ponadto 
wykupu , której  drogi w Piątkowisku dotyczy kwota przeznaczona w projekcie uchwały ? 
 
 
Wójt poinformował, ze jest to zabezpieczenie dla Zespołu Pieśni i Tańca „ Bychlewianka”  
z przeznaczeniem na przyjazd zespołu ludowego z byłej Jugosławii, ponadto Wójt 
poinformował, Ŝe nasz zespół „Bychlewianka „ będzie wyjeŜdŜał równieŜ do nich z rewizytą .  
JeŜeli chodzi o wykup dróg w Piatkowisku dotyczą one   wykupu 3 dróg: MosięŜna , 
Miedziana , PiŜowa.  
 
 
Radny A. Jaksa wnioskował , aby osobno przeprowadzić  głosowanie  nad wymienionymi 
wyŜej kwestiami tj. rozbicie w/w projektu uchwały dot. dz. 700  na dwa oddzielne projekty 
uchwał.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Skarbnik Gminy o wypowiedzenie się , czy jest moŜliwe 
rozbicie w/w projektu uchwały na dwa odrębne projekty w sposób taki jak wnioskuje  radny 
A. Jaksa  . 
 
Skarbnik gminy udzieliła informacji , ze jest to moŜliwe .  
Wniosek radnego A. Jaksy został przyjęty  w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym się.   
 
Przewodniczący Rady zaproponował kilkuminutową przerwę w obradach sesji w celu 
realizacji wniosku radnego A. Jaksy.  
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Po przerwie Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków radny M. Muszczak odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na rok 2007,  w której dział 
700 Gospodarka Komunalna został rozbity zgodnie z wnioskiem radnego A. Jaksy na dwa 
odrębne i w poddanym  obecnie do głosowania projekcie uchwały została ujęta jedynie kwota 
na wykup uŜytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej we wsi Bychlew . 
 
Radny K. Gąsiorek zapytał jaką wartość dla mieszkańców Bychlewa będzie miała zakupiona 
działka . 
 
Radny M. Muszczak – mieszkaniec Bychlewa powiedział , ze wykupując tę nieruchomość 
dajemy moŜliwość dalszego rozwoju kultury szeroko pojętej w Bychlewie , poniewaŜ działka 
ta sąsiaduje z działką przy Domu Ludowym w Bychlewie i boisku sportowym.  
 
Wójt gminy poinformował, ze działka ta w planie zagospodarowania gminy zapisana jest z 
przeznaczeniem pod usługi kulturalne.  
 
Sołtys wsi Bychlew E. Forc zabierając głos przypomniał, ze działka ta do czasu kiedy została 
przekazana w uŜytkowanie wieczyste Spółdzielni Mleczarskiej była działką pod boisko 
sportowe i została ona tak jakby wycięta z części boiska. Teraz na pewno byłaby ona bardzo 
przydatna, budynek na niej stojący nie przedstawia właściwie Ŝadnej wartości, a samą działkę 
moŜna byłoby przeznaczyć np. na parking. 
 
Radny A. Jaksa zabierając głos wyraził , iŜ uwaŜa przeznaczoną  kwotę 50 000 na wykup tej 
nieruchomości za wysoką. Zaproponował zapisanie  kwoty  30 000 zł. z przeznaczeniem na 
jej wykup. 
 
Radny K. Gąsiorek przewodniczący klubu radnych Porozumienie Ludowe zabierając głos w 
imieniu klubu poinformował, iŜ Klub radnych Porozumienie Ludowe  przychyla się do 
proponowanej kwoty 30 000 zł z przeznaczeniem na wykup w/ w nieruchomości  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel pełniący jednocześnie funkcję likwidatora Spółdzielni 
Mleczarskiej poinformował, Ŝe walne zebranie likwidowanej Spółdzielni Mleczarskiej 
zadecyduje o tym w jakiej formie przetargu  w/w działka będzie zbywana .  
 
Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek radnego A. Jaksy o zabezpieczenie 
kwoty 30 tys. zł. na wykup uŜytkowania wieczystego nieruchomości w Bychlewie .  
Rada za wnioskiem opowiedziała się 12 głosami , przy 2 głosach wstrzymujących się , bez 
głosów przeciwnych.  
 
Za Uchwałą Nr VI/32/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2007 rok rada 
opowiedziała się w głosowaniu – jednogłośnie . 
Uchwała Nr VI/32/2007 w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu .  
 
Kolejny projekt uchwały  Nr VI/ 33/ 2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 
rok 2007 jest efektem rozbicia w/w projektu uchwały / zał nr 8 /  i zawiera między innymi 
pozostały zapis z działu 700 dot. wykupu gruntów pod drogi we wsi Piątkowisko z 
przeznaczeniem  kwoty  10 000 na to przedsięwzięcie ,  pozostałe w przedstawionym zał nr 8 
do niniejszego protokołu propozycje zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2007 r. nie 
ulegają zmianie . 
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Projekt uchwały Nr VI/33/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2007 Rada 
przyjęła w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
się i stanowi zał nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Nr VI/34/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2007 /dot. spłaty 
nadpłaconego   podatku przez  Miasto Łódź /  została podjęta przez Radę Gminy w 
głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i 
stanowi zał nr 11 do protokołu.  
 
Uchwała Nr VI/ 35/ 2007 w sprawie zmian w budŜecie Gminy na rok 2007   
 
/zmiany w powyŜszej uchwale  polegają na zmianie planu budŜetu w związku z ustaleniem 
ostatecznych kwot dotacji celowych z budŜetu państwa , subwencji ogólnej , udziałów gmin 
w podatkach stanowiących dochód budŜetu państw/ 
 została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
 
Kolejnym  przedłoŜonym  przez Komisję Uchwał i Wniosków projektem uchwały był projekt 
uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do zawarcia porozumienia z 
Burmistrzem Konstantynowa Łódzkiego i Prezydenta Miasta Pabianic w sprawie lokalnej 
komunikacji publicznej na trasie Konstantynów – Pabianice.  
 
Uchwała Nr VI/ 36/2007 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, 
bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał.  nr 13 do protokołu.  
 
 
Po przedłoŜeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały w sprawie  
ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy , szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania” Wójt 
Gminy zabrał glos i przypomniał, ze projekt uchwały juŜ po raz trzeci przedkładany jest pod 
obrady sesji . Odbywały się trzykrotnie spotkania  w tym temacie ze związkami zawodowymi 
nauczycieli , na ostatnim ze spotkań w wyniku dyskusji w sprawie propozycji zmian w w/w „ 
Regulaminie…. „ Związki Zawodowe nauczycieli złoŜyły następujące wnioski: 
1/ Akceptacja poprawki z grudnia 2006 do Regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 
2007 „ w ↑5 7 ust. 1 pkt. 2 – o zwiększenie dodatku motywacyjnego dla nauczycieli do 
wysokości 6 %.  
2/ Zwiększenie dodatku za wychowawstwo do 7 % wynagrodzenia zasadniczego. 
3 Skreslić  w „ Regulaminie …. „ §  19  dotyczący dodatków za warunki pracy – zmiana w 
KN art. 30 ust. 2 / Dz.U . Nr 220, poz. 1600 / 
4/ Informować Związki Zawodowe nauczycieli o terminach posiedzeń Komisji i sesji Rady 
Gminy poświęconym sprawom oświaty.  
Ponadto Wójt poinformował, Ŝe termin uchwalenia „ Regulaminu …. „ jest ostatecznym do 
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końca marca br. , poniewaŜ z końcem marca br.  traci moc poprzedni „Regulamin… „  
 
Radny K. Gąsiorek – Przewodniczący Klubu Radnych „ Porozumienie Ludowe” powiedział, 
Ŝe Klub Radnych „ Porozumienie Ludowe” wnioskuje o ustalenie dodatku za wychowawstwo 
w wysokości 6 % i dodatku motywacyjnego równieŜ w wysokości 6 %.  
 
Radny A. Jaksa zabierając glos powiedział, Ŝe propozycje jakie  przedkłada Klub Radnych 
Porozumienie Ludowe mijają się z oczekiwaniami Związków zawodowych Nauczycieli , stad 
uwaŜa , Ŝe powyŜszy wniosek wywoła niepotrzebne kontrowersje.  
W swojej wypowiedzi zaapelował do Rady o zwiększenie dodatku nauczycielom za 
wychowawstwo.  
 
Radny M. Muszczak poparł wypowiedź przedmówcy radnego A. Jaksy stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe takie działanie nie odbiłoby się na współdziałaniu Rady Gminy ze 
Związkami Zawodowymi Nauczycielstwa.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel  postawił wniosek o zwiększenie dodatku za wychowawstwo 
do  7 % i zwiększenie dodatku za motywacyjnego dla nauczycieli do wysokości 6 %.  
 
 
Wójt Gminy H. Gajda powiedział, iŜ optuje za tym , aby „ Regulamin….. „ dla nauczycieli 
Rada Gminy przyjęła  w takiej wersji jaka została  zaopiniowana przez Związki Zawodowe 
Nauczycieli tj. : dodatek za wychowawstwo zwiększyć do 7 % , . 
 
Radny K. Gąsiorek w imieniu Klubu Radnych Porozumienie Ludowe złoŜył informację , Ŝe 
radni Klubu w/w przychylają  się  do propozycji Wójta Gminy.  
 
W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel przedłoŜył do głosowania 
wniosek jako jeden z pozostałych złoŜonych właśnie przez jego osobę.  
 
Wniosek w brzmieniu; „ zwiększyć  dodatek za wychowawstwo do  7 % i zwiększyć  dodatek  
motywacyjny dla nauczycieli do wysokości 6 %.  
 
Za powyŜszym wnioskiem Rada opowiedziała się w głosowaniu przy  1  glosie , przy 9 
przeciwnych głosach i 3 wstrzymujących się.  
Wniosek upadł.  
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przedstawił do głosowania projekt uchwały w 
sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 
wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy , 
szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw , a takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 
oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania”  w wyniku , którego za Uchwałą 
Nr VI /37/2007 w powyŜszej sprawie Rada opowiedziała się w głosowaniu  12 głosami za, 
przy 1 glosie wstrzymującym się . 
Uchwała Nr VI/37/2007 w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród 
i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy , szczegółowy sposób obliczania i 
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wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a 
takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”  stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
Kolejnym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie wyboru 
kandydata na członka Stałej Komisji Współpracy i jego stałego zastępcy.  
 
Wójt Gminy poinformował , ze z ramienia Urzędu jako kandydata na członka Stałej Komisji 
Współpracy  proponuje inspektora A. Dudziaka. Który wyraził  zgodę do pełnienia tej 
funkcji.  
 
 Z ramienia Rady gminy radny A. Jaksa zaproponował radnego P. Kociołka .  
W związku z tym, iŜ radny P. Kociołek jest nieobecny na sesji Rady Gminy , nie moŜe tez 
wyrazić  swojej woli , a uchwałę Rada Gminy powinna podjąć na tej sesji, poniewaŜ do dnia 6 
kwietnia br.  naleŜy przedłoŜyć ją Wojewodzie Łódzkiemu wraz z oświadczeniem wyraŜenia 
zgody do tej funkcji.  
 
W związku z powyŜszym Rada Gminy jako stałego zastępcę kandydata na członka Stałej 
konferencji Współpracy wybrano radna M. Lubowicką.  
 
Uchwałę Nr VI/ 38/2007 w sprawie wyboru kandydata na członka Stałej Konferencji 
Współpracy i jego stałego zastępcy Rada Gminy podjęła w głosowaniu 14 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się .  
 
 
Ad. pkt. 10.  
Punkt 10 nie realizowany , poniewaŜ nie zgłoszono interpelacji .  
 
 
Ad. pkt. 11. 
 
W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych Przewodniczący Rady przypomniał radnym o 
konieczności składania oświadczeń majątkowych za rok 2006. . 
 
Sekretarz Urzędu J. Słubik  poinformowała, Ŝe radni będą zobowiązani zgodnie z ustawą z 
dnia 18.10.2006 r. o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa 
z lat 1944 – 1990 oraz o treści tych dokumentów – złoŜyć oświadczenie lustracyjne , ale do 
powyŜszego zostaną wezwani przez Wojewodę . Oświadczenie lustracyjne będzie 
zobowiązany złoŜyć takŜe Wójt Gminy , Sekretarz Urzędu i Skarbnik Gminy. Sekretarz 
Urzędu i Skarbnik powinni być wezwani do złoŜenia w/w dokumentu przez Radę Gminy.  
 
Radny A. Jaksa w imieniu Klubu Radnych „ NiezaleŜnych” złoŜył wniosek o ustalenie przez 
Przewodniczącego Rady terminu stałego sesji Rady Gminy Pabianice.  
 
 
Radny M. Muszczak poinformował, Ŝe w Domu Ludowym w Bychlewie zepsuta jest rynna , 
w czasie deszczu zacieka woda i do pomieszczeń wchodzi grzyb, prosi o naprawę zepsutej 
rynny.  
 
Wnioskuje takŜe o naprawę nawierzchni zatoki autobusowej w Bychlewie na przystanku 
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autobusu nr 265.  
 
 
Radna M. Lubowiecka złoŜyła wniosek  w sprawie przygotowaniu projektu uchwały o 
powołaniu od września br. przedszkola w szkole w Petrykozach, tym samym zabezpieczenia 
środków w budŜecie gminy na jego adaptację.  
W chwili obecnej jest juŜ dość duŜa grupa chętnych do korzystania z przedszkola w 
Petrykozach. Będą uczęszczały dzieci  z Petryków , Osiedla  Petrykozy , z Szynkielewa , 
Górki Pabianickiej.  
 
Radny K. Gąsiorek wnioskował o ustawienie tablic informujących o numerach posesji w 
Rydzynach. 
 
Sołtys wsi Piątkowisko A. Szczesiak  wnioskował o ustawienie tablic ogłoszeniowych w 
Piątkowisku przy ul. Parkowej.  
 
 
Sołtys wsi Terenin zwrócił się z prośbą  o interwencję  do Dyrekcji KRUS w sprawie 
przywrócenia punktu KRUS- u w Urzędzie Gminy w Pabianicach, a takŜe o lekarza 
weterynarza w Lecznicy Weterynaryjnej, obecny lekarz leczy tylko małe zwierzęta / kotki i 
pieski /  
 
 
Przewodniczący Rady R. Figiel odnosząc się do tematu związanego z ustaleniem terminu 
sesji , poinformował, ze będzie zwoływał sesje po 25 dniu miesiąca.  
Zwrócił się do Wójta Gminy o przekazywanie wszelkich materiałów na sesje Rady Gminy do 
Biura Rady do dnia 15 kaŜdego miesiąca / tak jak było to praktykowane w poprzedniej 
kadencji.  
Komisje Rady będą mogły po 15 dniu kaŜdego miesiąca zwoływać swoje posiedzenia w celu 
dokonania analizy tych materiałów.  
 
 
Ad. pkt. 12.  
 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał protokoł Komisji Uchwał i Wniosków 
z VI sesji Rady Gminy Pabianice , który został  przyjęty przez Radę w głosowaniu 
jednomyślnie .  
 
 
Ad. pkt. 13.  
 
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady VI sesji Rady Gminy Pabianice.  
 
 
Protokołowała:  Obradom sesji przewodniczył; 
Urszula Czerwonka      Przewodniczący Rady Gminy  
 
        Roman Figiel  


